DOI: 10.18572/1812-3791-2021-5-34-36

Развитие судебной системы в условиях цифровой модернизации

Галиакберов Айдар Фатихович,

заместитель председателя Верховного Суда Республики Татарстан vs.tat@sudrf.ru

Хисамов Азат Хамзович,

председатель судебного состава Верховного Суда Республики Татарстан Azat.Hisamov@tatar.ru

Хафизова Лилия Ринатовна,

начальник отдела правовой информатизации Верховного Суда Республики Татарстан I.r.hafizova@tatar.ru

Статья посвящена актуальным вопросам внедрения информационных сервисов в деятельность всех органов власти, бизнеса и общества.

Рассматриваются вопросы развития судебной системы в условиях цифровой модернизации.

Ключевые слова: информационные сервисы, внедрение, «Правосудие онлайн», АО «Почта России».

Development of the Judicial System in the Context of Digital Modernization

Galiakberov Aydar F.

Deputy Presiding Judge of the Supreme Court of the Republic of Tatarstan

Khisamov Azat Kh.

Chairman of the Judiciary of the Supreme Court of the Republic of Tatarstan

Khafizova Lilia R.

Head of the Legal Informatization Department of the Supreme Court of the Republic of Tatarstan

The article is devoted to topical issues of the implementation of information services in the activities of all authorities, business and society.

The issues of development of the judicial system in the context of digital modernization are considered.

Keywords: information services, implementation, Online Justice, Russian Post JSC.